## 立法會 CB(1)1874/05-06(02)號文件

## LC Paper No. CB(1)1874/05-06(02)

香港特別行政區政府 財政司司長辦公室 經濟分析及方便營商處 TONG KOM

Economic Analysis and Business Facilitation Unit Financial Secretary's Office Government of the Hong Kong Special Administrative Region

9th Floor, West Wing, Central Government Offices
11 Ice House Street, Hong Kong

香港雪廠街 11 號中區政府合署西座 9 樓

Your Ref: CB1/PL/FA

Tel:

2810 3630

Fax:

2575 5571

19 June 2006

Clerk to the Panel on Financial Affairs Legislative Council Hong Kong

(Attn: Ms Rosalind MA)

## Panel on Financial Affairs Follow-up to the meeting on 5 June 2006

## Information about high-income households

Dear Ms Ma.

I refer to your letter of 7 June on the captioned subject and the Hon Emily Lau's letter dated 6 June, seeking the Government's explanation on why information on high-income households is not collected. Our written response (in both Chinese and English) is enclosed for your further action.

Yours sincerely,

(K C Kwok)
Government Economist

Encl.

c.c. Ms Vivian Sum, AA/FS

Mrs Avia Lai, AA/SFST

Ms May Leung

(Fax: 2840 0569)

(Fax: 2537 1736)

(mleung@legco.gov.hk)

政府統計處定期進行「綜合住戶統計調查」, 旨在搜集有關勞動人口特徵的詳細資料(包括住户 每月入息)。該調查是一項持續進行的抽樣統計調查,涵蓋全港陸上非住院人口,當中包括不同住户 入息的住户。而調查不會亦無法專門搜集最高收入 住戶的資料。

「綜合住戶統計調查」結果刊載於「綜合住戶統計調查按季統計報告書」,其中包括一個統計表載列按住戶每月入息劃分的家庭住戶數目。